
Voorzitter: Verbeet

Tegenwoordig zijn 146 leden, te weten:

Agema, Anker, Aptroot, Arib, Atsma, Azough, Van
Baalen, Bashir, Van Beek, Besselink, Bilder, Biskop,
Blanksma-van den Heuvel, Blok, Blom, Van Bochove,
Boekestijn, Boelhouwer, Van Bommel, Bosma, Bouchibti,
Bouwmeester, Brinkman, Ten Broeke, Van der Burg, Van
de Camp, Çörüz, Cramer, Van Dam, Depla, Dezentjé
Hamming-Bluemink, Dibi, Tony van Dijck, Jasper van
Dijk, Jan Jacob van Dijk, Van Dijken, Dijsselbloem,
Duyvendak, Eijsink, Ferrier, Fritsma, Van Geel, Van
Gennip, Van Gent, Gerkens, Van Gerven, Gesthuizen,
Gill’ard, Graus, Griffith, Van Haersma Buma, Halsema,
Van der Ham, Hamer, Haverkamp, Heerts, Heijnen,
Hessels, Van Heugten, Van Hijum, Ten Hoopen, Irrgang,
Jacobi, Jager, Jansen, Joldersma, Jonker, Kalma, Kamp,
Kant, Karabulut, Knops, Koopmans, Koppejan, Roland
Kortenhorst, Koşer Kaya, Kraneveldt-van der Veen, De
Krom, Kuiken, Langkamp, Leerdam, Van Leeuwen,
Leijten, Lempens, Luijben, Madlener, Marijnissen,
Mastwijk, Van Miltenburg, Neppérus, De Nerée tot
Babberich, Nicolaï, Omtzigt, Ortega-Martijn, Ouwehand,
De Pater-van der Meer, Pechtold, Polderman, Poppe, Van
Raak, Remkes, Roefs, De Rooij, De Roon, De Rouwe,
Rutte, Samsom, Schermers, Schinkelshoek, Schippers,
Schreijer-Pierik, Slob, Smeets, Smilde, Smits, Snijder-
Hazelhoff, Spekman, Spies, Van der Staaij, Tang, Teeven,
Thieme, Timmer, Van Toorenburg, Uitslag, Ulenbelt, Van
der Veen, Van Velzen, Vendrik, Verbeet, Verdonk, Vermeij,
Vietsch, Van der Vlies, Voordewind, Vos, Jan de Vries,
Van Vroonhoven-Kok, Waalkens, Weekers, Wiegman-van
Meppelen Scheppink, Wilders, Willemse-van der Ploeg,
De Wit, Wolbert en Zijlstra,

en de heer Bos, viceminister-president, minister van
Financiën, de heer Hirsch Ballin, minister van Justitie,
mevrouw Ter Horst, minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties, de heer Plasterk, minister van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, de heer Klink,
minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
mevrouw Albayrak, staatssecretaris van Justitie,
mevrouw Van Bijsterveldt-Vliegenthart, staatssecretaris
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, de heer De Vries,
staatssecretaris van Defensie, en de heer Heemskerk,
staatssecretaris van Economische Zaken.

Aan de orde is het mondelinge vragenuur, overeen-
komstig artikel 136 van het Reglement van Orde.

Vragen van het lid Van Haersma Buma aan de minister
van Justitie en de minister van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht ’’Chinese maffia
beheerst Chinatown’’.
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De heer Van Haersma Buma (CDA): Voorzitter. Het
dagblad Trouw opende maandag met het bericht dat de
Chinese maffia in dit land de ontwikkeling van de
Chinese wijken in de grote steden tot meer aantrekkelijke
buurten met meer ondernemerschap frustreert. Die
maffia intimideert ondernemers en perst bedrijven af. De
arm van de Chinese maffia in Nederland reikt verder dan
wij in onze rechtsstaat kunnen accepteren. Deze
ontwikkeling is al eerder gesignaleerd. Ook de gesloten-
heid van de Chinese gemeenschap is een al langer
bestaand probleem. De concrete signalen zoals die er nu
zijn, wijzen erop dat hele gebieden in binnensteden niet
dreigen te kunnen worden ontwikkeld zoals men dat zou
willen. Wanneer wij de Chinese maffia uit de boven-
wereld willen elimineren, moet dit probleem uit de
Chinese gemeenschap worden opgelost.

Herkennen de ministers het bericht dat de ontwikke-
ling van het Chinese ondernemerschap in de centra van
de grote steden daadwerkelijk wordt belemmerd door de
lange arm van de Chinese maffia met zijn intimidatie-
praktijken? In hoeverre kunnen de bestuurlijke maatrege-
len die beschikbaar zijn, zoals de Wet BIBOB, worden
ingezet om ervoor te zorgen dat de eerlijke ondernemers
de boventoon voeren en niet de oneerlijke? Uit het artikel
blijkt dat de meldings- en aangiftebereidheid nog steeds
heel beperkt zijn. Hoe kan de aangiftebereidheid worden
vergroot? Is het mogelijk om nog eens te kijken naar de
anonieme aangifte? Is het in elk geval mogelijk om het
succesvolle Meld Misdaad Anoniem ook bij deze groep
ondernemers onder de aandacht te brengen? In hoeverre
moet de ontwikkeling van Chinese wijken in de grote
steden worden gezien als een instrument tegen de maffia
of vormen deze wijken juist een risico omdat de maffia
zich daar zal vestigen?
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Minister Hirsch Ballin: Voorzitter. De berichten in met
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